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پالادیوم با اقتدار شهرداری برچیده شد
شهردار تهران:

شــهردار تهران گفت: پالادیوم از جنس تخلف با پشتوانه ثروت 
بود که با ایستادگی شهرداری از آن جلوگیری شد. 

به گزارش امتیاز؛ علیرضا زاکانی شــهردار تهران در حاشیه 
بازدید از نمایشگاه شــهرهای خواهر خوانده و توانمندی مدیریت 
شــهری در گفتگوی اختصاصی با شمیران خبر گفت: فساد فساد 

است و اگر بنا باشد با فســاد درست برخورد شود باید با بیشترین 
فســاد و گردن کلفت ترین افراد که به پشــتوانه ثروت فساد می 

کنند،برخورد شود.
او در ادامه افزود: اگر با تخلف در راس و صاحبان ثروت و قدرت 
برخورد شود دیگرانی که به طور سهوی اشتباهی انجام می دهند 

و ماحصل این ســبب بروز فساد می شود هم حساب کار دستشان 
مــی آید.شهردار تهران با تاکید بر اینکه پالادیوم نیز از این جنس 
بود تاکید کرد:پالادیوم هم تجاوز  به حقوق شهروندان بود و هم 
در حقیقت پافشاری بر تخلف بزرگی بود که با اقتدار و ایستادگی 

برچیده شد..

جامعه

اخبار کوتاه 

در حالی که فصل اوج عرضه میوه رســیده،  اما قیمت  میوه در 
اوج قرار دارد، ســه دلیل عمده برای گرانی قیمت میوه مطرح 
است، برخی میوه های داخلی از وارداتی هم گران تر شده است.

بازار میوه فروشــی ها این روزها با رسیدن به گرمای تابستان 
داغ تر شــده و قیمت های میوه بالاست، اگرچه تصور می شود 
که هر چه به فصل برداشت میوه ها می رسیم قیمت ها کاهشی 
باشد ،اما چنین نیســت. تقریبا فصل نوبرانه ها به پایان رسیده 
و زمان اوج عرضه میوه به بازار اســت، امــا خبری از کاهش 
قیمت ها دیده نمی شــود. میوه ها کیلویی ۸۰ هزار تومان و ۵۰ 
هزا تومان و میانگین ۳۵ هزار تومان دیده می شود که با درآمد 

طبقه متوسط و به پایین جامعه همخوانی ندارد.
حتــی میوه های صادراتی که بعضا چند قاره طی می شــود تا 
به بازار ایران برســد نیز به گرد قیمت های داخلی نمی رســد، 
گزارشــی که در زیــر می خوانید از جنوبی تریــن نقطه تهران 
تهیه شــده که قیمت ها نســبتا پایین تر اســت، اما هر چه به 
شــمال شــهر می رویم میوه ها لاکچری تر و قیمت ها فضایی 

تر می شود.
این خبرها در حالی اســت که بر اساس آمارهای فائو ایران در 
تولید محصولات کشــاورزی، زراعــی و باغی در ۶۸ محصول 
کشــاورزی جایگاه نخســت تا پانزدهم جهان را دارد، در تولید 

میوه در خاورمیانه و شمال آفریقا مقام اول را داراست.
سرانه تولید میوه در دنیا ۸۰ کیلوگرم است و این رقم در کشور 
ما به ۲۰۰ کیلوگرم می رســد. همچنین در ســال های مختلف 

ایران رتبه هشــتم تا دهم دنیا را در تولید میوه در اختیار دارد.
پس اگر مشــکل تولید در کشــور وجود ندارد، دلیل این همه 
رشــد قیمت ها در بازار چیســت؟ آیا نظام بازاررسانی و توزیع 
ایراد دارد؟ هزینه های تولید در کشــور بالاست و برای کشاورز 

نمی صرفد که به قیمت پایین بفروشد و یا اینکه نظارتی بر بازار 
نیست و هر کسی هر قیمتی که دوست داشته باشد می فروشد؟
گزارش میدانی از بازارهای میوه منطقه ۱۹ تهران حاکی است 
که قیمت های نســبت به هفته های اخیر رشد زیادی داشته، در 
حالــی که هر چه به اوج عرضه میوه در تابســتان نزدیک می 
شــویم، باید این قیمت ها کاهش یابد، مثلا هندوانه نسبت به 
دو هفته گذشــته دو برابر شده ، قیمت سایر میوه های تابستانه 
هــم حدود ۱۰ هزار تومان در هر کیلو رشــد قیمت را نشــان 

می دهد. قیمت گیلاس ۸۰ هزار تومان اســت، اما موز وارداتی 
که بعضا پس از طی چندین قاره به کشــور می رسد کیلویی ۳۵ 

هزارتومان به فروش می رود.
قیمت صیفی جات هم رشــد عجیبی داشــته ســیب زمینی 
کیلویی ۱۷ هــزار تومان، گوجه فرنگی کیلویی ۱۵ هزار تومان 

به فروش می رسد.
در این میان جلوه میوه ای ماننــد آناناس وارداتی هم عجیب 
اســت که دانه ای ۸۵ هزار تومان می فروشــند و هنوز روشن 

نشده که دلیل واردات میوه های خارجی با این هم تنوع میوه ای 
که در کشــور داریم به خاطر چیست؟ انبه هم کیلویی ۷۵ هزار 

تومان به فروش می رسد که عمدتا وارداتی از پاکستان است.
افسار بازار میوه رها و نظارت تعطیل است

یک فروشنده میوه در باره اینکه چرا قیمت ها اینقدر بالا است 
می گوید: نرخ خرید ها هم بالاســت همه چیز گران شده است 
و معلوم اســت که میوه را هم باید گران بفروشیم، وی از نشان 

دادن فاکتور خرید اجتناب می کند.
بر اســاس قانون مصوب اصناف، میوه فروشی ها مجازند تنها 
۳۰ درصد به قیمتی که از میادین مرکزی می خرند اضافه کنند، 
اما بررسی ها نشان می دهد که افزایش های بیش از ۱۰۰ درصد 
هم وجود دارد در حالی کــه بعضا فاصله خرید تا فروش به دو 

کیلومتر هم نمی رسد.
آنهــا گرانی اجاره مغازه ها را دلیل گرانفروشــی شــان مطرح 
می کنند که نســبت به سال گذشــته به گفته آنها ۱۰۰ درصد 
رشد کرده است و به همین دلیل هر چه از پایین به بالای شهر 

می رویم قیمت ها هم گرانتر می شود.
بررسی ها نشــان می دهد که نظارتی بر صحت فاکتور ها و یا 

رعایت سقف ۳۰ درصدی وجود ندارد.
نقش دلالی و واسطه گری در رشد قیمت ها

دلالی و واســطه گری اگرچه در نگاه اول درســت و به معنی 
دلالت و راهنمایی است و زمانی شکل گرفته بود که مشکلات 
رســاندن تولید به بازار را برطرف کنند، اما این روزها خودشان 
به مشکل تبدیل شده اند از مفهوم اصلی خود دور شده و بلای 

جان تولیدکننده و مصرف کننده شده است.
دلالان از ابتــدای زنجیره یعنی تولید، با خرید کردن به قیمت 
پاییــن از تولید کننــده و فروش به قیمت بــالا در بازار کار را 

آغاز می کنند، این دلالان بعضی موقع چند دســت می شــود تا 
به بازار برسد.

مشاهدات حاکی اســت که در خود میدان مرکزی میوه و تره 
بــار در جنوب تهران که محل عرضه میــوه تولید کنندگان از 
استان های مختلف است دلالان زیادی وجود دارد که از شب تا 
صبح چندین بار میوه را بین خودشــان دست به دست می کنند.

این دست به دست شــدن ها در مورد میوه های خارجی مانند 
موز، انبه و آناناس بیشــتر اســت و همین ها عاملی برای رشد 
قیمت می شــود. تازه پس از اینکه مغازه دار میوه را از اینها می 
خرد آنها نیز افزایش خارج از مصوب اعمال می کنند و همین ها 

باعث می شــود که قیمت های فضایی را در بازار شاهد باشیم.
بررسی ها نشان می دهد که برخی میوه ها از سر مزرعه تا بازار 
۳۰۰ درصد رشــد قیمت دارد و از میدان مرکزی میوه تا مغازه 

۱۰۰ افزایش می یابد.
تورم انتظاری مهمترین عامل رشد قیمت میوه

پــس از اجرای طرح اصلاح یارانه ها کــه برای ۴ کالا اعمال 
شــد اما در عمل ســایر محصولات هم افزایش قیمت داشتند. 
استدلالی که از سوی فروشــندگان مطرح می شد، این بود که 
ایــن ۴ کالا در تولید برخی کالاهای دیگــر هم نقش دارند و 
قیمت تمام شــده آنها را افزایش می دهند که تاحدودی درست 

بود.
امــا بخش عمده ای از این افزایش قیمت به این دلیل بود که 
تورم انتظاری در جامعه ایجاد شــد و هر صنفی انتظار داشــت 
کالاهای آنها هم باید گران شــود و در ســایه عدم نظارت و یا 
سخت بودن نظارت این افزایش قیمت ها را دامن زدند که میوه 
هــم جزو اینها بود و گرنه هیچ اتفاقی در صنف میوه قبل و بعد 

از اجرای اصلاح یارانه ها رخ نداده است.

  غرفه شهرداری منطقه یک در نخستین 
نمایشگاه تخصصی مدیریت شهری 
شهرداری تهران شروع به کار کرد

غرفه نمایشــگاه شــهرداری منطقه یک بــا هدف نمایش 
گذاشتن پروژه های شاخص شهری این منطقه در نخستین 
نمایشگاه تخصصی مدیریت شهری شهرداری تهران شروع 

به کار کرد.
 بــه گزارش امتیاز، در این غرفه بــه ارائه ماکت هایی 
از پــروژه احداث خیابان ۳۵ متری شــهید افتخاری و تقاطع 
غیر همســطح آن با  بزرگراه امام علی)ع( که یکی از پروژه 
های مهم ترافیکی منطقه یک اســت، دســتگاه چیپر جهت 
تبدیل سر شــاخه ها چیپس چوب و دیگر تجهیزات شهری 
پرداخته اســت. این گزارش می افزاید در این غرفه همچنین 
پروژه های شاخص منطقه، جاذبه های گردشگری، تاریخی، 
اقدامات و عملکرد معاونت ها توسط تلویزیون نصب شده به 
نمایش گذاشــته می شــود و مراجعین و بازدید کنندگان در 
خصوص اقداماتی که در منطقه درحال انجام است راهنمایی 
کامل می شوند. بر اســاس همین گزارش یکی از اقداماتی 
که در این نمایشــگاه عرضه می شــود،معرفی پروژه های 
مشــارکتی منطقه است، که بازدید کنندگان داخلی و خارجی 
علاقمند به مشــارکت در خصوص این پروژه ها می توانند 
با حضــور در غرفه در جریان پروژه های قبلی اجرا شــده و 
امکانات، ظرفیت ها و پتانســیل های جدید مشارکتی منطقه 
یک اطلاعات لازم را کسب کنند.گفتنی است  در این غرفه 
علاوه بر کتابچه دوزبانه شــمیران نگین تهران که به جاذبه 
های گردشــگری منطقه یک اشــاره کرده اســت، دفترچه 
عملکردی منطقه یک نیز در خصوص اهم  اقدامات منطقه، 
پروژه های شاخص، رویکردها،چشم اندازها، یادداشت های 
شــهردار، معاونین و پروژه های مشارکتی به نمایش گذاشته 
شده اســت.همچنین بنرهای اطلاع رســانی پروژه قدمگاه 
امامــزاده صالح)ع( و خیابان شــهید افتخاری، اســتند اهم 
اقدامات شهرداری منطقه یک و... نیز  برای اطلاعات بیشتر 

مراجعین ارایه شده   است.

غرفه شهرداری منطقه یک در نخستین 
نمایشگاه تخصصی مدیریت شهری 
شهرداری تهران شروع به کار کرد

غرفه نمایشــگاه شــهرداری منطقه یک بــا هدف نمایش 
گذاشتن پروژه های شاخص شهری این منطقه در نخستین 
نمایشگاه تخصصی مدیریت شهری شهرداری تهران شروع 

به کار کرد.
 به گزارش امتیاز، در این غرفه به ارائه ماکت هایی از پروژه 
احداث خیابان ۳۵ متری شهید افتخاری و تقاطع غیر همسطح 
آن با  بزرگراه امام علی)ع( که یکی از پروژه های مهم ترافیکی 
منطقه یک است، دستگاه چیپر جهت تبدیل سر شاخه ها چیپس 
چوب و دیگر تجهیزات شــهری پرداخته است.این گزارش می 
افزاید در این غرفه همچنین پروژه های شاخص منطقه، جاذبه 
های گردشگری، تاریخی، اقدامات و عملکرد معاونت ها توسط 
تلویزیون نصب شــده به نمایش گذاشته می شود و مراجعین و 
بازدید کنندگان در خصوص اقداماتی که در منطقه درحال انجام 
اســت راهنمایی کامل می شوند. بر اساس همین گزارش یکی 
از اقداماتی که در این نمایشــگاه عرضه می شود،معرفی پروژه 
های مشارکتی منطقه است، که بازدید کنندگان داخلی و خارجی 
علاقمند به مشــارکت در خصوص این پــروژه ها می توانند با 
حضور در غرفه در جریان پروژه های قبلی اجرا شده و امکانات، 
ظرفیت ها و پتانسیل های جدید مشارکتی منطقه یک اطلاعات 
لازم را کسب کنند. گفتنی است  در این غرفه علاوه بر کتابچه 
دوزبانه شــمیران نگین تهران که به جاذبه های گردشــگری 
منطقه یک اشــاره کرده است، دفترچه عملکردی منطقه یک 
نیز در خصــوص اهم  اقدامات منطقه، پروژه های شــاخص، 
رویکردها،چشم اندازها، یادداشت های شهردار، معاونین و پروژه 
های مشارکتی به نمایش گذاشته شده است.همچنین بنرهای 
اطلاع رســانی پروژه قدمگاه امامزاده صالح)ع( و خیابان شهید 
افتخاری، استند اهم اقدامات شهرداری منطقه یک و... نیز  برای 

اطلاعات بیشتر مراجعین ارایه شده   است. 

میوه های داخلی گران تر از میوه های وارداتی شدند

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری با اشاره به مشکلات ازدواج جوانان 
دهه شصتی، از دستور رئیس جمهوری به منظور درنظرگرفتن تسهیلات ویژه ای 

علاوه بر وام ازدواج همگانی، برای زوجین دهه شصتی خبر داد.
انســیه خزعلی در صفحه توییتر خود با اشاره به هفته ملی ازدواج، نوشت:« به 
مناسبت هفته ازدواج،  مشــکلات جوانان دهه شصتی را در هیئت دولت مطرح 
نمودم و ریاست محترم جمهور دستور دادند که تسهیلات ویژه برای زوجین دهه 

شصتی، علاوه بر وام ازدواج همگانی، در نظر گرفته شود.
در نیمــه دوم ســال۱۴۰۰ این وام با همکاری معاونت روســتایی، تنها خاص 

روستائیان بود.«
مبلغ وام ازدواج در ســال ۱۴۰۱، برای هر یک از زوجین ۱۲۰ میلیون تومان و 
برای دختران کمتر از ۲۳ ســال و پســران کمتر از ۲۵ سال ۱۵۰ میلیون تومان 

تعیین شده است.
پیش از این، به مناســبت هفته روستا و عشایر مقرر شده بود به تمام زوج های 
دهه شصتی روستایی و عشایری که از آغاز هفته روستا و عشایر سال گذشته )از 
۱۵ مهر ۱۴۰۰( تا پایان ســال ۱۴۰۰ ازدواج کنند؛ جمعا ۱۰۰ میلیون تومان )هر 

کدام ۵۰ میلیون تومان( تسهیلات تعلق گیرد.

حبیب کاشــانی پس از استماع سخنان شــهردار تهران گفت: 
گزارش مالی فروردین ماه و اردیبهشــت ماه نشــان دهنده ۳۲۷۰ 
میلیارد تومان اســت و ۶۰۰۰ میلیارد تومان کسری دارید و برای 
حقوق خردادماه ساختمان شرکت واحد و زمینی را به مبلغ ۱۶۰۰ 
میلیارد تومان فروختید. عضو شــورای شهر تهران با بیان اینکه 
شــهرداری در گزارش مالی فروردین ماه و اردیبهشت ماه ۶۰۰۰ 
میلیارد تومان کســری دارد، خطاب به شهردار تهران گفت: ۹۰ 
کلان پروژه و چشم انداز ۱۰ ساله تدوین کردید؛ اما سیاست های 
این ۱۰ ســال را به شورا بیاورید تا مصوب کنید و نسل های بعد 
از ما هم آن را دنبال کنند.حبیب کاشانی پس از استماع سخنان 
شهردار تهران در جلسه امروز شورای شهر تهران با بیان این که 
آقــای زاکانی قبلا در نماز جمعه این ســخنان را بیان کرده بود، 
گفت: اما جای ســوال اســت که اقدام عملی این سخنان کجا 
دیده می شــود؟. وی با بیان این که شما صحبت از کاهش زمان 
صدور پروانه می کنید، اما اصلا کسی برای صدور پروانه مراجعه 
می کنــد؟ ادعا کرد: گزارش مالی فروردین ماه و اردیبهشــت ماه 
نشان دهنده ۳۲۷۰ میلیارد تومان اســت و ۶۰۰۰ میلیارد تومان 
کســری دارید و برای حقوق خردادماه ســاختمان شرکت واحد 
و زمینــی را به مبلغ ۱۶۰۰ میلیــارد تومان فروختید و پیش بینی 
می کنــم در ماه هــای آینده با این رویه حتما شــهر آفتاب حتی 
شهروند و حتی همشــهری را خواهیم فروخت و ما باید تدبیری 

بیندیشیم و اگر قرار باشد در یک چهارم سال که پیک سال است 
نتوانیم درآمدی حاصل کنیم، نمی توانیم رویا هایی که در ذهنمان 
است را عملی کنیم.کاشانی با بیان این که حوزه شهرسازی قرار 
بود ۲۲ هزار میلیارد تومان درآمد حاصل کند، ادامه داد: اقدامات 
عملی کمیســیون ماده پنج باید دیده شــود. عضو شورای شهر 
تهران با بیان این که شــما ۹۰ کلان پروژه و چشم انداز ۱۰ ساله 
تدوین کردید، اما سیاست های این ۱۰ سال را به شورا بیاورید تا 
مصوب کنید و نســل های بعد از ما هم آن را دنبال کنند، گفت: 
بیان اینگونه موارد در اذهان مردم این مساله را ایجاد می کند که 

شهردار تهران سلیقه ای تصمیم گرفته و مصوبه شورا را ندارد.

یک کارشــناس حوزه آب گفت: اقدامــات صورت گرفته برای 
حل بحران آب کافی نیست و جای نگرانی جدی دارد، روالی که 
دولت های مختلف طی کردند در جهتی نیست که دلگرم کننده و 
به سمت حل مسئله باشد. عمدتا نگاه دولت های مختلف از جمله 

دولت فعلی در بخش مدیریت تامین است.
محمدعلی بنی هاشمی درباره تغییر اقلیم و خشکسالی و تبعات 
آن بــر ایــران اظهار داشــت: در حال حاضر متوســط بارش ها 
و روان آب هــا در کشــورکاهش پیدا کرده و میــزان آبی که در 
دسترس داریم کاهش پیدا کرده است، باید بپذیریم که ما کشور 
کم آب تری نسبت به قبل شــده ایم.وی افزود: متاسفانه اقدامات 
صورت گرفته برای حل بحران آب کافی نیســت و جای نگرانی 
جــدی دارد، روالی که دولت هــای مختلف طی کردند در جهتی 
نیســت که دلگرم کننده و به سمت حل مسئله باشد، عمدتا نگاه 
دولت های مختلف از جمله دولت فعلی در بخش مدیریت تامین 
اســت. مثلا اینگونه است که جمعیت در حال افزایش است و ما 
هم باید به ســمت تامین نیازهای شرب و بهداشت برویم، همه 
هم و غم این اســت که چگونه آب مورد نیاز را تامین کنند و به 
مدیریــت تقاضا و نگرش جامع کمتر توجه می شــود و این یک 

مسئله حاد و بغرنج است.  
بنی هاشــمی بیان داشت: در دنیا شــاخص و استانداردهایی در 
حوزه تامین آب وجود دارد از جمله اینکه ســرانه آب تجدیدپذیر 

وقتی به جمعیت کشــور تقسیم شود به عدد مشخصی می رسیم 
این عدد در سال ۱۳۳۵ حدود ۶۹۰۰ متر مکعب برای هر ایرانی 
در طول یک ســال بــوده و اکنون کاهش پیدا کــرده در حال 
حاضر متوســط سرانه کشــور زیر ۱۲۰۰ متر مکعب است و در 
فلات مرکزی نصف این میزان اســت، یعنی اگر آب تجدیدپذیر 
برای فلات مرکزی را در نظــر بگیریم و بر جمعیت این منطقه 
تقســیم کنیم به عدد ۵۰۰ متر مکعب در سال می رسیم که عدد 
نگران کننده و ترســناکی است، بســته به نوع مدیریت و اینکه 
عدد به عنوان شــاخص چه عددی باشد وضع آب می تواند بهتر 

یا بدتر شود. 

وزیر کشــور از تشکیل کارگروه های برای بررسی و رســیدگی به موضوعات مختلف 
شهری خبر داد.

احمد وحیدی در پایان نشســت هم اندیشی شــهرداران شهرهای بالای ۲۰۰ هزار نفر 
کشــور که در وزارت کشور برگزار شد، گفت: نشست امروز به مناسبت روز شهرداری  و 
با حضور شــهرداران شهرهای مبالای ۲۰۰ هزار جمعیت برگزار شد. روزی که  مصادف 

با سالروز شهادت شهید باکری است.
وی ادامه داد: در این نشســت لیستی از موضوعات شهری مورد بحث و گفت وگو قرار 
گرفت که مدیریت یکپارچه شــهری و خدمات رسانی ، سیستم فاضلاب، اقتصاد شهری 
پویا، محیط زیســت، حمل و نقل عمومی، منابع درآمدی ، ســازه های ناپایدار و مباحث 
حوزه مدیریت بحران بخشی از موضوعات مطرح شده در این نشست بود.وحیدی اضافه 
کرد: ۱۹ کارگروه برای بررسی و رسیدگی به موضوعات مختلف شهری شکل گرفته که 
با توجه به نقطه نظرات شــهرداران برای بهبود کیفیت زندگی و هوشمندسازی شهر در 

راستای تحقق هدف کلی ما که خدمت به مردم است فعالیت می کنند.
وزیر کشــور همچنین از احتمال بازبینی در قانون شهرداری ها خبر داد و گفت: با توجه 
به پیشنهادات شهرداران، احتیاج داریم قانون شهرداری ها احتمالا بازبینی شود. هم چنین 

موضوع الکترونیکی شدن و هوشمندسازی شهری باید دنبال شود.
وزیر کشــور در پایان گفت: این نشســت ادامــه دارد و امیدواریم بــه بهبود عملکرد 

شهرداری ها، بهبود تعاملات و هماهنگی و عملکرد بهتر شهرداران کمک کند.

وزیــر آموزش و پــرورش گفت: تلاش ما بر این اســت که ان شــاءالله با همکاری 
سازمان های برنامه و بودجه و اداری استخدامی طی هفته آینده شیوه نامه اجرایی قانون 

رتبه بندی معلمان نهایی و رتبه بندی در داخل وزارتخانه وارد عملیات اجرایی شود.
یوســف نوری با اشاره به تصویب و ابلاغ آیین نامه اجرایی قانون رتبه بندی معلمان از 
ســوی هیئت وزیران اظهار کرد: بر اساس آئین نامه، شیوه نامه  نهایی قانون رتبه بندی 
معلمان در دست تدوین است؛ این شیوه نامه شامل جزئیاتی است که هیأت های ممیزه 

باید بر اساس آن کار کنند.
وی خاطرنشــان کرد: تلاش ما بر این است که ان شــاءالله با همکاری سازمان های 
برنامه و بودجه و اداری اســتخدامی طی هفته آینده شیوه نامه اجرایی قانون رتبه بندی 

معلمان نهایی و رتبه بندی در داخل وزارتخانه وارد عملیات اجرایی شود.
با انجام اصلاحات وارده از ســوی مجلس در ابتدای اسفندماه سال گذشته، رتبه بندی 
از سوی شورای نگهبان مورد موافقت قرار گرفت و در ۱۶ اسفندماه سال ۱۴۰۰ از سوی 
رئیــس مجلس جهت اجرا به دولت و ۲۳ اســفندماه از ســوی رئیس جمهور به وزارت 
آموزش و پرورش، ســازمان برنامه و بودجه و سازمان اداری و استخدامی کشور جهت 
تدوین آیین نامه اجرایی ابلاغ شــد. در نهایت روز گذشته سخنگوی آموزش و پرورش 
اعلام کرد که آیین نامه اجرایی قانون رتبه بندی معلمان از ســوی هیئت وزرا تصویب 

و جهت اجرا ابلاغ شده  است. 

دستور رئیسی برای پرداخت تسهیلات 
ویژه ازدواج به دهه شصتی ها

 زاکانی برای حقوق خرداد 
ساختمان شرکت واحد را فروخت!

 سرانه آب هر ایرانی 
از ۶۹۰۰ به ۱۲۰۰ متر مکعب رسید

احتمال بازبینی در قانون 
شهرداری ها

 قانون رتبه بندی معلمان 
هفته آینده اجرایی می شود

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور خبر داد:

 نسل آینده پیشکش؛ امروز هم آب نداریمحبیب کاشانی عضو شورای شهر:

وزیر آموزش و پرورش: وزیر کشور خبر داد:


